
 

Referat Styremøte  
Møte 05. Februar 2025 

 
 

 

Dato: 
Klokkeslett 
Sted: 

Onsdag den 5. februar 2025 
19:00. 
Blåbærvn  - Torgeir 
 

Styret 
 
 

Til stede: Halvar, Torgeir, Kine, Tommy, Oddvar og Ole 
Fravær: Roy og Bjørn 

Saksliste:  
Sak 09 – 2025 Godkjenne innkallingen 

 
Vedtak: 
Innkalling godkjent 
 

Sak 10 – 2025 Godkjenne saksliste 
 
Vedtak: 
Ingen saker til eventuelt 
Styret godkjenner sakslisten 
 

Sak 11 – 2025 Orienteringer  
 
Leder  

Medlemsutvikling: 
- Medlemstallet i klubben er stabilt. Generell nedgang i hele landet. 
- Det er oppfordres medlemmer å registrere familiemedlemmer for å få opp 

antallet medlemmer. Dette er kun visuelt og koster ikke noe mere for 
medlemmene. 

Nestleder 
-  

Kasserer 
Status Økonomi 

- God og sunn økonomi, men vi har dyttet en del investeringer og kostnader 
foran oss som vil komme i nær framtid. Det er viktig at folk stiller på dugnad 
for å få dette arbeidet gjort. 

Sekretær 
- Har kontaktet saue- bonde Glenn Knædal på Åknes angående fe-rist på veien 

mot Åknes. Avventer svar fra han på forslag for framdrift og eventuelt 
samarbeid. 

Styremedlemmer 
- Oddvar : Foreslår forslag om endring/vasking av reglementet på Sandnes. 

Plasskomite v/Oddvar 
- Status ledige plasser  

Ingen nye søknader 
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Arrangements komite 
-  

Vedtak: 
Styret tar orienteringene til etterretning 
 

Sak 12 – 2025  Status Jubileumstreff 2025 

 

Revidert opplegg og invitasjon, Informasjon til medlemmer. 

Komiteen til det planlagte jubileumstreffet stiller som komite. 

Et forslag er fest, felles grilling, enten med egen mat eller betalt av klubben. Dette er 
et forslag som skal taes opp på årsmøtet. 

Vedtak: 

Styret tar orienteringen til etterretning 

 
Sak 13– 2024  Årsberetning: 

Sekretær går gjennom og kvalitetssikrer den tilsendte årsberetningen 
Sak 14 – 2024  Regnskap og budsjett: 

Klubben har et større overskudd enn budsjettert for 2024, dette er i hovedsak 
på grunn av mindre forbruk enn budsjettert på bygg og uteområder 

 
Sak 15 – 2025  Regnskapsarbeidet: 

Kasserer tar kontakt med NBCC sentralt angående regnskapsprogrammet Gnist som 
blir brukt av dem. 

  
Sak 08 – 2025 Eventuelt 

 

 
 


